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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez  panią  obietnic  jest:  „Zadbamy o  czworonogich  przyjaciół. Zorganizujemy  wybiegi  dla
psów.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Ile powstało nowych wybiegów dla psów od początku Pani kadencji?
2. Ile wybiegów jest w trakcie realizacji od początku Pani kadencji?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,
Olaf Pest

Bartłomiej Kowalski


